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Aanwezige aangesloten verenigingen: 
 
OC: De Tovertuin, Sancta Maria - Sint Jozef, Sint Lodewijk, Sint Maarten Bovenschool, Sint Maarten 

Middenschool  

 

WC: Burggravenstraat, De Bees, De Nuuve Wijk, De Vesten, De Vogeleirs, Den Oun Beeweg, 

Haagmolenstraat, Jozef Balstraat, Ropstraat, Snoeck- en Vossenstraat  

 

ZHG/andere: Boks, KVG Groot-Beveren, Vriendenkring De Bron 

 

Verontschuldigd: OC GTI, OC Knots, OC Ouders voor Kleuters, OC Sint Martinus / Don Bosco, WC 

Brielstraat, WC De Rijkstraaters, WC Dijkcomité Kallo, Vlaamse Parkinsonliga Regio Waasland,  

 
 
Aanwezige bestuursleden: 
Luc Goiris (voorzitter), Kirsten De Rop (secretaris), Bart Van Dosselaer (ondervoorzitter), Fabienne 

Van Remoortere (penningmeester), Rony Braet, Marleen Van Goethem, Emiel Verhoeven, Machteld 

Van Raemdonck 

 

Verontschuldigd: Dirk Van Esbroeck (schepen), Hector Smet, Rudi Van Hese, Pieter Van Bastelaere 
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PUBLIEK GEDEELTE 

1. Verwelkoming 

De aanwezigen worden verwelkomd door de voorzitter.  

 

 

2. Evaluatie Sint-Maartenstocht 

Er wordt getoetst of er aanwezigen waren op de Sint-Maartenstocht in Hof ter Saksen vorige 

donderdagavond 10 november. Enkele reacties:  

• veel enthousiaste reacties zien passeren op sociale media 

• grote opkomst 

• mooi weer doet veel 

• enig minpuntje: opstopping in de bocht waar zwaardgevechten waren 

 

De Gezinsraad was ook aanwezig met een kraampje en verkocht er cava, chocomelk, 

frisdrank en chips. Door het goede weer was er een goede opkomst.  

 

Sint Maarten op 11/11 in Hof ter Welle was ook heel gezellig. De oppervlakte voor de 

kinderen was vorig jaar groter, nu stonden ze dichter bij elkaar. 

De stop op de hoek van de Klapperstraat met de Bijlstraat zou dit jaar weggevallen zijn. Wat 

is de reden hiervan? Kirsten vraagt dit na bij het Sint-Maartencomité.  

 

 

3. Stand van zaken werkgroepen  

Om doelgerichter en concreter te kunnen werken, werden aparte, kleinere werkgroepen 

opgestart waar vertegenwoordigers van ouderverenigingen enerzijds en leden van 

wijkcomités anderzijds kunnen meedenken, ideeën kunnen uitwisselen en uitwerken. Aan de 

hand van de brainstorm momenten zou de werkgroep adviezen kunnen voorleggen aan de 

gemeente.  

 

a. Terugkoppeling werkgroep ouderverenigingen (maandag 17 oktober) 

Aangezien verkeersveiligheid regelmatig aangekaart wordt op onze vergaderingen, 

werd er op het eerste overleg voornamelijk gewerkt rond dit thema. Er waren 8 

ouderverenigingen aanwezig, die elk hun eigen inbreng hadden. Luc stelde een 

bevraging op rond verkeersveiligheid. Deze enquête werd enkele dagen geleden 

rondgestuurd naar de voorzitters van de aangesloten ouderverenigingen.  

Een vervolgvergadering werd vastgelegd op donderdag 24 november om 20u00 in CC 

Ter Vesten (poly 1). Dit is te kort na het versturen van de bevraging; een nieuwe 

datum wordt gezocht en gecommuniceerd naar voorzitters & deelnemers van de 

werkgroep. 

 

 

 



 
 
 

Verslag van de algemene vergadering van de  

Gemeentelijke Gezinsraad van Beveren van 17 november 2022 

 

b. Terugkoppeling werkgroep wijkcomités (woensdag 16 november) 

De opkomst was niet zo groot (slechts 4 wijkcomités). Hier lag de focus voornamelijk 

op ideeën uitwisselen rond mobiliteit, armoede, eenzaamheid, enz.  

Luc zal ook voor deze werkgroep een enquête opmaken.  

 

Thema’s mogen steeds doorgegeven worden aan ons.   

 

Aansluiten op een volgend overlegmoment kan nog steeds. Geef gerust een seintje per mail 

(gezinsraad@beveren.be). 

 

 

4. Info andere adviesraden 

• LOD dd. 20/09/2022: vanuit LOD werd een bevraging rond noden van kinderen 

opgesteld naar studenten & scholen. Ook wijkcomités zijn vragende partij naar deze 

bevraging maar tot op heden werd nog niets ontvangen.  

Vraag over anoniem bellen nalv een project in Gent. Is dit in Beveren ook 

realiseerbaar? 

• LOK dd. 28/09/2022: week van de kinderopvang  

 

 

5. Varia 

• Vraag naar een goede locatie voor een grote speeltuin met aandacht voor 

schaduwplaatsen. De enige grote speeltuin bevindt zich momenteel aan Lago 

Beveren, maar deze is kleiner geworden door de padelvelden die er recent kwamen.  

• Niet alleen denken aan speeltuinen / speeltuigen voor kleine(re) kinderen maar ook 

over ontmoetingsplaatsen voor jongeren.  

• Er is al lang vraag naar een hondenlosloopweide in het centrum van Beveren. Er 

kwam onlangs een hondenlosloopweide in Hof ter Saksen, dus niet in het centrum.  

Is er bij de uitbreiding van Cortewalle plaats voor een hondenlosloopweide? 

• Beveren behaalde het label van kindvriendelijke gemeente! Het label werd eerder 

deze week in het Vlaams Parlement uitgereikt door Vlaams minister van jeugd 

Benjamin Dalle. Knappe prestatie, iets om fier op te zijn!  

• Kerk aan Katholieke kring kreeg andere invulling. Wat is het plan hierrond? 

• Cortewallewijk: toenemende bebouwing en meer inwoners leidt tot extra verkeer en 

overlast. Buurt maakt zich hierover zorgen.  

• Cortewallewijk: ophalers van Ibogem houden zich niet aan de uren van ophaling. 

Vanaf 6u rijden er al vrachtwagens op en aan, ze versperren tevens 2 doorgangen 

(Verlatdreef & Cortewalledreef).  

 

 

 

  

mailto:gezinsraad@beveren.be
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BESLOTEN GEDEELTE 

 
1. Goedkeuring verslag vergadering dd. 08/09/2022 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd, wordt doorgestuurd naar de 

verenigingen en wordt gepubliceerd op de website.  

 

Vraag rond de subsidiebepaling nl, over de reglementering van het aantal huizen. Wordt dit 

toegepast? Voorlopig (door Corona) blijft de werkwijze onaangepast tov de voorgaande 

jaren. De bepaling van het subsidiebedrag is op dit moment niet gekoppeld aan het aantal 

woningen. De werking van een vereniging en de aard van de activiteiten is op dit moment 

doorslaggevend. Naar volgende toekenning is het aangewezen om opnieuw een werkgroep 

op te richten. Ter voorbereiding hiervan zal begin mei een vergadering ingepland worden (oa 

bepaling en uitwerking criteria). Kirsten legt hiervoor een vergaderzaal vast.  

 

 

2. Financiën Gezinsraad (september – november 2022) 

Fabienne overloopt de inkomsten & uitgaven van de afgelopen maanden. Er werden veel 

Payconic transacties geregistreerd nav de Sint-Maartenstocht. 

Onkosten dd. 12/10 tbv € 14: wordt nagekeken en uitgeklaard door Luc en Fabienne.  

 

 

3. Evaluatie Sint-Maartenstocht 10/11/2022 

• Kraampje was goed gelegen. Door het goede weer was er veel volk.  

• Veel bonnetjes van vrijwilligers van het vaccinatiecentrum ontvangen, deze moeten 

nog geint worden.  

• Mooie omzet (€ 1500). Deze activiteit was winstgevend. Aangezien de gezinsraad 

geen winst hoeft te maken, wordt gekeken wat we met deze extra inkomsten 

kunnen doen (vb gadgets aankopen).  

• 6 bestuursleden gaven zich op om te helpen. Er werd een beurtrol opgemaakt. Alles 

verliep vlot. Enkel tijdens de laatste shift mocht er extra hulp zijn (Luc stond alleen). 

Een taakverdeling “per post” is wenselijk: ieder een eigen taak (kassa, chocomelk, 

cava). 

• Materiaallijst & to do lijst op voorhand opmaken en tijdig doorgeven. Nu vrij 

chaotisch en in stukken en brokken. Luc maakt een materiaallijst op. 

• Investeren in betere kookvuren of pannen voor de chocomelk (bodem niet dik 

genoeg dus chocomelk brandde aan). Naar volgende editie kijken naar een 

alternatief, vb op gas in een grote ketel.  

• Samenwerking met de gemeente (dienst evenementen, Erik Apers) kan beter. Late 

communicatie dat er herbruikbare bekers gebruikt moesten worden. Er werden 

daarom extra bekers aangekocht voor de chocomelk. Luc zal deze feedback ook 

doorgegeven aan de organisatie.  
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• Er was geen wasstraat aanwezig waar de glazen afgewassen konden worden. 

Probleem hierbij is dat er een verantwoordelijke aanwezig moet zijn van Ibogem.  

• Mobiele kasjes waar met bankcontact betaald kan worden zou handig geweest zijn. 

Aankoop vanuit de gemeente mogelijk?  Of kan dit zelf aangekocht worden vanuit de 

Gezinsraad? Deze mobiele kasjes worden in principe slechts 1x per jaar gebruikt 

tijdens de Sint-Maartenstocht.  

• Fabienne zal een kassa aankopen voor het wisselgeld. Dit vergemakkelijkt het werk.   

 

 

4. Planning 2022 – 2023 

a. Werkgroepen 

• Ouderverenigingen: enquête is verstuurd naar de voorzitters van de 

ouderverenigingen. Bestuursleden vragen of zij de bevraging informatief 

ook kunnen ontvangen. Luc of Kirsten stuurt de bevraging verder door.  

• De aanwezigen op de werkgroepvergadering zijn niet noodzakelijk ook 

voorzitter. De bevraging wordt door Kirsten ook nog doorgestuurd naar de 

aanwezigen op de werkgroepvergadering.  

• Voorstel om vanuit Gezinsraad fluohesjes aan te kopen voor alle leerlingen 

lagere school in Beveren. Offertes zullen opgevraagd worden bij diverse 

instanties (oa. Creapins, helm op fluo top, fietsersbond). Wordt verder 

besproken op de volgende bestuursvergadering. 

 

b. Geplande activiteiten 

• De familiefilm gaat opnieuw door in CC Ter Vesten op donderdag 6 april 

2023 (1e week van de paasvakantie). Is het bestuur opnieuw bereid om 

pannenkoeken te bakken? Er zijn genoeg kandidaten om dit te doen, 

Kirsten bevestigt onze deelname.  

• De bakker waar het deeg jarenlang besteld werd is ondertussen gesloten. 

Er zal gezocht moeten worden naar een alternatief.  

• Spreker in 2023? Hiervoor wordt het resultaat van de enquêtes afgewacht. 

Proactief kan al uitgekeken worden naar mogelijke sprekers / interessante 

thema’s. Dit wordt volgende vergadering verder besproken.  

 

 

5. Intern overleg adviesraden 

Geen nieuwe ontwikkelingen, geen vervolgvergadering meer ingepland. 

 

Kernteam HvhK gaat door op dinsdag 22/11/22 om 10u00. Bart zal aanwezig zijn.  

 

 

6. Terugkoppeling De Wakkere Burger (DWB) 03/10/2022 

In opvolging van de bijeenkomst op maandag 2 mei (inspiratiemoment) en als voorbereiding  

van de bijeenkomst op maandag 3 oktober stuurde DWB nog een bevraging met aanvullende 

vragen naar de bestuursleden. Daarop volgden (slechts) 4 reacties. 
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Dit maakt het voor de begeleider (DWB) moeilijk om een klaar beeld van de problemen te 

krijgen of om een draagvlak voor oplossingen aan te voelen.  

 

De bevraging bevatte volgende thema’s: 

• vergaderstijl: 

• terugkerende agendapunten 

sommige punten komen keer na keer op de agenda en de besluitvorming 

sleept daardoor aan. Reden: vaak een lage opkomst op vergaderingen, 

weinig draagvlak om een beslissing te nemen.  

→ Voorstel: statuten aanpassen zodat elk agendapunt max 2x aan bod 

komt ongeacht het aantal aanwezige bestuursleden.  

• gebrek aan consensus 

bestuur komt soms niet tot een eenduidend besluit of advies. 

Tegenstellingen hinderen een constructieve besluitvorming. 

 → Voorstel: meerderheidsadvies formuleren waarbij een 

minderheidsstandpunt aangehecht wordt. Statuten eventueel aanpassen 

zodat duidelijk wordt wanneer een minderheidsstandpunt toegevoegd 

dient te worden.  

• splitsen AV en bestuursvergadering 

Het samenvallen van beide vergaderingen leidt tot lange vergaderavonden. 

Dit maakt informele uitwisseling onmogelijk tussen leden en zorgt voor 

minder contact tussen bestuur en aangesloten verenigingen. Voorkeur om 

vergaderingen apart te organiseren, ook al leidt dit tot extra vergaderdata 

voor het bestuur.  

Rekening houden met logische volgorde van vergaderen! 

→ Bestuur besluit om het vergaderschema te houden zoals het nu is maar 

er zal gestart worden om 19u30. Er wordt elke vergadering een moderator 

aangesteld (niet de voorzitter). Samen met een tijdslimiet per agendapunt 

zal dit hopelijk leiden tot kortere, efficiënte vergaderingen. Dit zal halfweg 

het jaar geëvalueerd worden door de bestuursleden.  

• samenhang in de raad: 

• gebrek aan teamgeest, weinig motivatie tot samenwerking 

→ voorstel: vorm van teambuilding organiseren (vb kookavond ipv etentje) 

• link Gezinsraad & beleid: 

• op de hoogte blijven van bepaalde thema’s zoals armoede, onderwijs, 

premies, drugbeleid, projecten van andere adviesraden, enz.  

→ voorstel: beleidsplan opmaken: oplijsting opmaken vanuit het bestuur 

met politieke aanbevelingen voor de komende legislatuur. 

 

Het volledige verslag, opgemaakt door DWB, werd reeds doorgestuurd naar de 

bestuursleden.  
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7. 50-jarig Gezinsraad  

a. Koninklijke vereniging 

Het verkrijgen van de titel “koninklijke vereniging” kan aangevraagd worden vanaf 

het moment dat een vereniging 50 jaar ononderbroken bestaat. Pieter informeerde 

welke stappen ondernomen moeten worden om deze aanvraag in orde te brengen. 

Ondertussen ontvingen we deze info maar er werden nog geen concrete stappen 

ondernomen. Luc zal de eerste voorbereidingen treffen, maar wil wel wat hulp van 

de bestuursleden waar nodig. Voorstel om hiervoor een werkgroep op te richten 

wordt volgende vergadering verder bekeken.  

 

b. Suggesties suggestiedoos 

• Aanpak speeltuigen, meer uitbreiden in groene zones 

• Picknicktafels voor kinderen en gezinnen 

• Natuurgebieden properder houden (distels in ’t oog houden) 

• Geluidsoverlast: jongerengroepen die nachtlawaai veroorzaken + 

milieuvervuiling 

• Autodelen in de wijken vergroten 

• Op de gezinsdag voldoende schminksters voorzien 

 

De nood aan speeltuigen, picknicktafels en banken komt ook naar boven in de 

enquêtes. Vooraleer een advies opgemaakt kan worden, zou eerst in kaart gebracht 

moeten worden waar reeds banken staan. Luc neemt dit item mee in de enquête 

naar de wijkcomités. Binnen deze werkgroep kan dit verder besproken / uitgewerkt 

worden. Daarna wordt dit ook geagendeerd op de algemene vergadering. 

Wie voelt zich geroepen om dit advies mee uit te werken? 

 

Andere suggestie: In de Warande staan veel panden leeg. Is het een idee om een 

pand in te richten als ontmoetingsruimte voor jongeren. Zij kunnen er vb gaan 

lunchen tijdens de middagpauze. Eventueel kan deze ruimte gecombineerd worden 

met een ruilwinkel of een repair winkel. Er wordt opgemerkt dat er reeds een 

ontmoetingsplaats bestaat voor jongeren, nl. in Togenblik.  

Dit is een suggestie om voor te brengen in de werkgroep ouderverenigingen.  

 

 

8. Vergaderdata 2023 

Hoe pakken we de vergaderingen aan in 2023? Splitsen we – naar aanleiding van de 

gesprekken met De Wakkere Burger – de vergaderingen op (AV vs bestuursvergaderingen). 

Zoals hierboven aangekaart (zie punt 6 ivm opsplitsen AV en bestuursvergadering) zal het 

huidige concept behouden blijven. Door de mindere aanwezigheid op maandag, zullen er op 

maandag geen vergaderingen meer ingepland worden. Vergaderingen zullen starten om 

19u30 (eerst publiek gedeelte, nadien bestuursvergadering). 

  

In mei wordt een extra vergadering ingepland ivm de subsidiebepaling.  
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De vergaderdata 2023 worden door Kirsten vastgelegd. 

 

 

9. Varia 

a. Wijkcomité Stuurstraat kon vandaag niet aanwezig zijn. Zij worden mee uitgenodigd 

voor de volgende vergadering in 2023.  

b. Viering 50 jaar cultuurraad Kieldrecht op vrijdag 2 december om 19u30: uitnodiging 

werd eerder deze week verstuurd naar de bestuursleden.  

b. Nieuwe preventiewerker, Kato Smet, gestart in oktober (ter vervanging van Ilka 

Waleyn). Zij kan mogelijks uitgenodigd worden op een van onze algemene 

vergaderingen.  

c. Bijna einde voorraad post-its. Luc heeft nog extra dozen en bezorgt deze aan Kirsten. 

Voorlopig geen nieuwe bestellen.  

d. Voorraad keukenshorten met het oude logo: nodig om nieuwe te bestellen met het 

huidige logo? Er wordt beslist om geen nieuwe aan te kopen. De huidige shorten 

zullen op de nieuwjaarsreceptie uitgedeeld worden aan de bestuursleden; de 

overschot bewaart Kirsten.  

e. Week van de kinderopvang 10 – 16 oktober: voorstel vanuit de Gezinsraad om 

ballonnen te voorzien. Het verdelen van ballonnen wordt echter niet meer 

toegestaan door de gemeente. Dit omwille van het milieu. Er zijn in het verleden al 

meerdere klachten geweest over de vervuiling die ballonnen teweegbrengen en dit 

sluit dus niet meer aan in het beleid rond het milieu. Er kon dus helaas niet ingegaan 

worden op ons aanbod.  

Een mogelijkse bijdrage in de campagne rond de week van de kinderopvang 2023 

wordt bekeken met oa dienst onderwijs.  

Wat doen we met onze voorraad ballonnen (ook nog voorraad met oude logo)? 

Voorstel om te bevragen aan alle Beverse scholen in hoeverre zij deze kunnen 

gebruiken voor knutselactiviteiten. Ook navragen bij HvhK, kunnen deze gebruikt 

worden in de zomerklasjes? Kirsten vraagt dit na.  

f. Kirsten is bezig met het herwerken van onze informatiebrochure die oa meegestuurd 

wordt met de slabbetjes. De recent aangesloten verenigingen worden toegevoegd, 

persoonlijke adressen worden verwijderd conform GDPR. Daarna kan de 

inhaalbeweging van de slabbetjes starten. Kirsten heeft hiervoor reeds extra 

vrijwilligers gevonden.  

g. Eerder dit jaar was er een nauwere samenwerking met dienst mobiliteit rond de 

invoering van zones 30 in Beveren. Lijsten met aangesloten wijkcomités voor 

bepaalde zones werden doorgegeven aan dienst mobiliteit. Via mobiliteit zelf kreeg 

Kirsten een lijst door met niet aangesloten wijkcomités. Kunnen we deze wijkcomités 

contacteren en informeren over de werking van de Gezinsraad? Dit punt wordt 

opnieuw geagendeerd op de volgende bestuursvergadering.  

h. Nieuwjaarsetentje of alternatief? Voorstel: De Sécretaire in Kallo. Iedereen is 

akkoord. Fabienne checkt mogelijke data bij Scott De Schepper. Kirsten maakt een 

doodle op  
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i. Tegels in Warande liggen slecht. De gemeente heeft dit al aangekaart maar zonder 

succes.   

j. Geboortebossen terug opstarten, eventueel samen met de Gezinsbond. Verder te 

bespreken op een volgende bestuursvergadering.  


